

研究報告

- 彭元興、王益真、蕭孟官、黃哲維・白水迴流對於螢光增白劑增白效果的影響 277
 許中立、戴欣怡・透氣防水樹脂對泥岩土壤之防沖效果探討 291
 陸象豫、黃良鑫、傅鶴翹・哈盆溪濱水帶大氣、溪流水及表層土壤溫度變化及其
關係性之探討 303
 鹿兒陽、李治逸・福山亞熱帶雨林闊葉樹昆蟲食葉程度與葉部特性 315
 楊正釧、郭幸榮、李瓊美・魯花樹種子的發芽與儲藏行為 327
 楊正釧、郭幸榮、李瓊美・福木、鐵色與臭娘子種子的發芽與儲藏性質 339
 謝桂禎、郭耀綸、彭仁君、李宗祈、李惠玲・墾丁地區黃裳鳳蝶產卵偏好及幼蟲
存活在不同環境的港口馬兜鈴植株的表現 353

研究簡報

- 胡愛群、蘇夢淮、張和明、王震哲・台灣新紀錄蘭科植物—香港毛蘭 369
 作者索引(中、英文) 377
 台灣林業科學第二十五卷總目錄(中、英文) 381

Research papers

- Perng YS, Wang IC, Hsiao MK, Huang HS.** Effects of White Water Recirculation on
the Performance of Optical Brightening Agents 277
Hsu CL, Dai SY. A Study of Ventilating and Watertight Resin on Mudstone Soil Erosion
Control 291
Lu SY, Hwang LS, Fu HC. Investigation of Temperature Regimes for Air, Streamflow,
and Topsoil Layers in a Riparian Area of Harpen Creek 303
Lu EY, Lee CY. Insect Folivory and Leaf Traits of Seven Hardwood Species in the Sub-
tropical Rainforest of Fushan, Northeastern Taiwan 315
Yang JC, Kuo SR, Lee CM. Germination and Storage Behavior of Seeds of *Scolopia
oldhamii* Hance (Flacourtiaceae) 327
Yang JC, Kuo SR, Lee CM. Germination and Storage Behavior of Seeds of *Garcinia
subelliptica* (Guttiferae), *Drypetes littoralis* (Euphorbiaceae), and *Premna serrati-
folia* (Verbenaceae) 339
Hsieh KJ, Kuo YL, Perng JJ, Lee TC, Lee HL. Oviposition Preference and Larval
Survival of *Troides aeacus formosanus* (Lepidoptera: Papilionidae) on *Aristo-
lochia zollingeriana* in Different Environments in the Kenting Area 353

Research note

- Hu AQ, Su MH, Chang HM, Wang JC.** *Eria gagnepainii* A. D. Hawkes & A. H. Heller
(Orchidaceae), a Newly Recorded Species in Taiwan 369
 AUTHORS INDEX (in Chinese and English) 377
 CONTENTS OF TAIWAN JOURNAL OF FOREST SCIENCE VOLUME 25 (in Chinese
and English) 381